
  Finančná komisia 

 

Uznesenia 

zo zasadnutia Finančnej komisie pri MZ v Košiciach 

konaného dňa 7.6.2023 
 

 

 

Otvorenie a schválenie programu 

Program zasadnutia bol schválený v poradí: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Záverečný účet mesta Košice za rok 2022 

3. Financovanie  stavebných úprav ciest a chodníkov formou splátok 

4. Spolufinancovanie výstavby športoviska „Skatepark na KVP“ 

5. Rôzne, diskusia, záver 

 

 

➢ K bodu 1: 

Otvorenie a schválenie programu 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu rokovania s doplneným bodom 

Spolufinancovanie výstavby športoviska „Skatepark na KVP“. 

 

Počet členov komisie: 13 

Hlasovanie: za:  13, proti: 0, zdržali sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

➢ K Bodu 2: 

Záverečný účet mesta Košice za rok 2022 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu prerokovať a schváliť materiál podľa 

predloženého návrhu. 

 

Počet členov komisie: 14 

Hlasovanie: za:  14, proti: 0, zdržali sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

                                                                                                                        

 

➢ K Bodu 3: 

Financovanie  stavebných úprav ciest a chodníkov formou splátok 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu prerokovať a schváliť materiál podľa 

predloženého návrhu. 

 

Počet členov komisie: 13  

Hlasovanie: za: 10, proti: 2, zdržali sa: 1 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 



➢ K bodu 4: 

Spolufinancovanie výstavby športoviska „Skatepark na KVP“ 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia pri Mestskom zastupiteľstve v Košiciach 

A: berie na vedomie zámer vybudovania športoviska „Skatepark na KVP“, ktorého výstavba bude 

realizovaná na Moskovskej triede v mestskej časti Košice sídlisko KVP a ktoré vzhľadom na 

navrhované parametre bude mať charakter športoviska celomestského významu s potenciálom 

organizácie medzinárodných súťaží, 

B: odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Košiciach prijať uznesenie, ktorým požiada primátora mesta 

Košice, aby v rozpočte na rok 2024 vyčlenil voľné finančné prostriedky. 

 

Počet členov komisie: 13  

Hlasovanie: za: 7, proti: 0, zdržali sa: 6 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                        Ing. Roman Matoušek 

                                                                                                                   predseda komisie 

 

 

Zapísal:  Ing. Ján Michalko, DBA                                            

                     sekretár komisie                                                    

                                                                                                                                   

 

 


